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Zwracam siq z wielokrotnie powtarzanym zapytaniem, poczqwszy od 2011
roku, kiedy to drastycznie zmniejszono czqstotliwo6i kursowania autobus6w
MPK, zmieniono i skr6cono trasy. W6wczas ttumaczono to przebudowq 1-ki ,

ale taki stan odno5nie czqstotliwoSci trwa do dzii ,przy coraz bardziej
zwiqkszajqcych siq przerwach miqdzy kursami. Wszelkie analizy, kt6re byty
przeprowadzane w minionych latach, w tym ostatnia chyba w 20116 roku, daty
jeden podstawowy wynik, a mianowicie nieadekwatna czqstotliwo ji do
potrzeb mieszkaic6w. Poglqbianie tego stanu rzeczy prowadzi wprost do
zamia ny komunikacji miejskiej w charakteryzujqcq wiejskq.

Sqdzq, 2e unikanie problem6w wewnetrznie tkwiqcych w sp6lce od lat, w
tym zarzqdzan ie niq i przerzucanie na pasa2er6w niemo2no5ci ich poprawy, to
nie jest dobra droga do rozwoju firmy, a tym samym oczekiwanej przez

mieszkahc6w oferty Zakupy kilku nowych autobus6w np. o napqdzie
elektrycznym, nie przyniesie "ulgi" pasaierom przypisanym jak za

przysiowiowego "Kr6la Cwieczka" do rozktadu jazdy. przecie2 nie trzeba byi
wybitnym analitykiem, 2e takie rozklady jazdy zmniejszajq ilo5i pasa2er6w i

zwiqkszajq u2ywanie indywidualnych pojazd6w. Nie m6wiq tu o aspektach
spolecznych odno5nie np. pomocy Swiadczonej wjr6d rodzin, kiedy niq rzqdzi
rozklad jazdy. Taki "rozw6j " komunikacji miejskiej stoi w catkowitej



sprzeczno6ci z ofertami innych miast w polsce, kt6re na wyicigi starajq siq
zdobyi jak najwiqkszq iloSi pasaier6w. I jako5 im to sie udaje, roSnie
opiacalno5i finansowa, ochrony Srodowiska i odbi6r spoteczny, a u nas sran

zamro2enia ! Nie pomogq bez logicznego przebiegu Scie2ki rowerowe, bo one
nie sq alternatywq dla komunikacji miejskiej, jak i te2 raczkujqce (chocia2 w
innych warunkach rozwoju miasta jak najbardziej inwestycje przesiadania siq na

kraic6wkach linii autobusowych z samochodu do autobusu i z powrotem, przy

kursach w przedziatach czasowych od 40 min. do L,5 godz. i to nie nocnych
kursach. Nie poruszam ju2 nawet problemu codziennych kolizji pomiqdzy
kierowcami a pasa2erami odnoSnie bezpiecznego i bez ttoku wsiadania i

wysiadania z autobus6w.
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